
Z á p i s n i c a
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v     Margecanoch konaného dňa 25. 9. 2012  

K     bodu 1. Otvorenie zasadnutia  
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Petrik.
Prítomní podľa priloženej prezenčnej listiny.
Odsúhlasenie programu v zmysle pozvánky.
Hlasovanie 7-0
Neprítomní : Ing. Kováč, Ing. Novotová

K     bodu 2. Určenie návrhovej komisie a     overovateľov zápisnice  
Overovatelia zápisnice :  Zvirinský, Mesároš
Návrhová komisia :  Bc. Kaľavský, Judr. Šima
Schválené -  jednohlasne
Hlasovanie 7-0

K     bodu 3. Kontrola uznesenia  
Uznesenie 13C1. – splnené
Uznesenie 13C2. – splnené
Uznesenie 13C3. – splnené
Uznesenie 13C4. – v realizácii – termín k 31.12.2012
Uznesenie  13C5.  – spoluvlastníctvo  s vlastníkmi  bytov.  Bude riešiť  správca  objektu  .  Obec dá 
stanovisko.
Uznesenie 13C6. – bola predložená zmluva Dalkii a.s., kde ju posudzujú. Podmienka odberu tepla 
na 10 rokov.
Uznesenie 13C7. – zmluva je vypracovaná a na posúdení u správcu. Po doručení bude podpísaná.
Uznesenie : OZ berie na vedomie kontrolu uznesenia  zo zasadnutia OZ dňa 25.6.2012.
Hlasovanie 7-0

K     bodu 4. Pripomienky a     návrhy občanov  
Bez príspevku

K     bodu 5. Povodňový plán záchranných prác obce  
Ing.  Machilová –  oboznámila  prítomných  s dôvodmi  vypracovania  dokumentu,  ako  aj  s jeho 
obsahom. 
Uznesenie : OZ schvaľuje Povodňový plán záchranných prác obce
Hlasovanie 7-0

K     bodu 6. Plnenie rozpočtu obce za obdobie 1.-6./2012, úprava rozpočtu obce  
Ing. Machilová – oboznámila poslancov s plnením rozpočtu obce a upozornila a vysvetlila položky 
pri ktorých sa vyskytlo plnenie vyššie alebo nižšie, ako bolo plánované. 
Uznesenie : OZ berie na vedomie plnenie rozpočtu obce za obdobie 1-6/2012.
Hlasovanie 8-0 
Ing.  Machilová – v súvislosti  s plnením rozpočtu je potrebná úprava rozpočtu obce,  ktorá bude 
realizovaná Rozpočtovým opatrením obce č.2
Uznesenie : OZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie obce č.2
Hlasovanie 8-0

K     bodu 7.  VZN – Zásady tvorby a     čerpania fondu prevádzky, údržby a     opráv nájomných   
bytov 
Ing.  Machilová –  z dôvodu rozlíšenia  fondu prevádzky,  údržby a opráv nájomných bytov bude 
vytvorený  účet  obce,  na  ktorý  budú  poukazované  prostriedky  a budú  cez  analytické  číslo 



pričleňované  k jednotlivým  nájomným  domom.  Z týchto  prostriedkov  budú  hradené  platby 
súvisiace  s prevádzkou  týchto  domov  (revízie,  kontroly  a prehliadky  spoločných  priestorov 
a zariadení domu).

Uznesenie : OZ schvaľuje VZN – Zásady tvorby a čerpania fondu prevádzky, údržby a opráv 
nájomných bytov 

Hlasovanie 8-0

K     bodu 8. Dodatok č.1 k     zmluve o     prevádzkovaní infraštrukturálneho majetku obce  
p. Starosta – jedná sa o zmluvu, na základe ktorej bude pokračovať prevádzkovanie prečerpávačky 
PVS a.  s.  Poprad,  ktorá sa na začiatku bránila  obsluhe,  nakoľko sa kanalizáciou vracalo veľké 
množstvo balastných vôd a to spôsobovalo problémy pri prevádzke ČOV a navyšovalo náklady na 
prevádzku.  Po  vyhodnotení  dvojročnej  skúšobnej  prevádzky  pristúpila  PVS  na  pokračovanie 
obsluhy,  čo právne ošetruje tento dodatok. Preverovala sa aj  možnosť odpredaja prečerpávačky, 
avšak PVS nie je ochotná za tento majetok platiť. Existuje možnosť odpredaja formou navýšenie 
akcionárskeho podielu alebo bezodplatný prevod. Možnosti sa ešte preveria. 
Uznesenie :  OZ poveruje  starostu obce podpísaním dodatku č.1 k zmluve o prevádzkovaní 
infraštrukturálneho majetku obce č.175/2010/AZ/DK.

Hlasovanie 8-0

K     bodu 9.   Došlé žiadosti     
Ing. Machilová – došla žiadosť od p. Bartka na prenájom a následný odpredaj časti obecnej parcely 
za účelom vybudovania prístrešku pre automobil. Pozemok sa nachádza v areály jeho dvora.
Uznesenie : OZ postupuje  žiadosť č.  697/2012 zo dňa 24.9.2012  žiadateľa Miloša Bartku, 
bytom Dlhá 20 Margecany o povolenie realizácie prístrešku do komisie pre výstavbu, verejný 
poriadok, životné prostredie , cestovný  ruch  a iné  vzťahy.

Hlasovanie 8-0

Ing. Machilová – došla žiadosť od SZUŠ o prenájom zrkadlovej sály pre potreby vyučovania.

Uznesenie : OZ postupuje  žiadosť č. 670/2012 zo dňa 7.9.2012  žiadateľa SZUŠ Margecany 
o prenájom zrkadlovej miestnosti do komisie pre kultúru, šport, školstvo, prácu s mládežou 
a sociálne otázky.

Hlasovanie 8-0

Ing.  Jakubišin  – od p.  Kleina Zoltána bol predložený návrh na zámenu pozemkov.  Ako dôvod 
uvádza potrebu zriadenia komunikácie pre prístup na pozemky, ktoré má vo vlastníctve. Komisia 
vyhodnotila  pozemky  v lokalite  Počkaj  ako  pre  obec  nepotrebné  a navrhuje  OZ  so  zámenou 
nesúhlasiť.
Uznesenie : OZ nesúhlasí s návrhom na zámenu pozemkov v zmysle listu č. 567/2012 zo dňa 
20.7.2012 navrhovateľa Zoltána Kleina bytom Dlhá 13 Margecany.
Hlasovanie 6 za – 0 proti 2 sa zdržali (Zvirinský, Dubecký)
Mgr. Dubecký – komisia dostala pokyn na výber kandidátov na ocenenie občanov predsedom KSK 



a navrhuje p. Uličnú Máriu vedúcu DFS Margarétka za iniciatívy v oblasti rozvoja kultúry v obci 
a regióne.
Judr. Šima – nad koľkými adeptmi ste uvažovali?
Mgr. Dubecký – uvažovali sme aj o p.Mastilákovi, ktorý už v minulosti bol navrhnutý, ale ocenenie 
nedostal.
Ing. Jakubišin – aké boli kategórie a kritéria pre udelenie ocenenia?
Mgr. Dubecký – kategórií bolo niekoľko, napr. kultúra, šport, vzdelávanie atď.
p. Starosta – je to veľmi významné ocenenie aj za účasti politických špičiek a ocenenie získava 
skutočne iba kandidát, ktorý významne prispel k rozvoju tej oblasti, v ktorej bol nominovaný.
p. Keruľ, Ing. Jakubišin – konečné určenie ocenených robí komisia ustanovená predsedom KSK?
p. Starosta – áno.
Uznesenie : OZ schvaľuje podanie návrhu na udelenie Ceny predsedu Košického samosprávneho 
kraja pre Máriu Uličnú.
Hlasovanie 8-0
Mgr. Dubecký – komisia bude riešiť aj  návrh na ocenenie Senior roka. Návrhy môže predložiť 
ktokoľvek. 
Mgr. Dubecký – komisia schválila aj návrh ZŠ s MŠ na vyradenie nepotrebného majetku a odporúča 
OZ vyradenie majetku v zmysle predloženého zoznamu schváliť.
Uznesenie : OZ schvaľuje vyradenie majetku ZŠ s MŠ, Školská 20 Margecany v celkovej hodnote 
1 376,90 €.
Hlasovanie 8-0

K     bodu 10. Rôzne  
p.  Mesároš –  koľko  je  poplatok  za  užívanie  trhoviska?  Je  to  pre  obec  výhodné?  Trhovníci 
nepoužívajú registračné pokladnice a robia konkurenciu miestnym podnikateľom.  Majú potrebné 
oprávnenia na predaj?
Ing.  Machilová –  zamestnanci  OcÚ kontrolujú  iba  tie  náležitosti,  ktoré  majú v kompetenciách. 
Poplatky sú vyrubované v zmysle príslušného VZN obce.
Judr. Šima – trhovisko je viac využívané ako parkovisko. Mali by sme vyšpecifikovať, ktoré sú 
predajné miesta v obci.
p.  Starosta –  trhový  predaj  v obci  je  vykonávaný  v zmysle  platnej  legislatívy.  Nemôžeme  ho 
obmedzovať.
Ing. Jakubišin – odporúčam riešenie posunúť na rokovanie do komisie pre výstavbu.
Uznesenie  :  OZ  poveruje  predsedu  komisie  pre  výstavbu,  verejný  poriadok,  životné 
prostredie, cestovný  ruch  a iné  vzťahy riešením problematiky ambulantného predaja. 
Hlasovanie 8-0
p. Mesároš – mám od syna informáciu, že do bytovky v Oľši zateká?
p. Starosta – problémom sme sa už zaoberali a mal by byť vyriešený.
Ing. Novotová – po informácii, že v priestore za meniarňou je inštalovaná fotopasca začali občania 
sypať smeti hneď za prvými domami pod svah smerom ku koľajniciam.
p. Starosta – fotopasca je premiestňovaná podľa potreby. Takže ju umiestnime tak, aby zachytila 
túto činnosť a porušovatelia VZN budú sankcionovaní. Túto informáciu dáme aj do Hlásnika.
Mgr. Dubecký –  ku kontajneri  na Kozinci  chodia Rómovia a pri  preberaní  obsahu časť odpadu 
rozhadzujú po okolí. Možno by bolo vhodné ho premiestniť. Chodia aj pomedzi chaty a páchajú 
rôzne drobné krádeže.
Bc. Kaľavský – premiestnenie kontajnera situáciu nerieši, lebo potom by sme dostali sťažnosti zo 
strany obyvateľov Rolovej Huty, že je znečisťované prostredie v tejto miestnej časti. Umiestni sa 
tam uzatvárateľný kontajner.
Ing.  Jakubišin –  bolo  by  potrebné  vykosiť  plochy  na  konci  Bystrej  ulice,  potom  ho  upraviť 
a vysypať štrkom.
p.  Starosta –  obec  kosí  plochy v rámci  svojich  možností  personálnych  a finančných.  Pozemok 
upravíme.



p. Starosta – žiadam predsedov komisií o príspevky do nasledujúceho vydania Hlásnika, ktorý bude 
vydaný  13.10.2012. V tomto termíne sa uskutočnia Margecianske fajnoty, ale aj folklórne podujatie 
Antológia a Deň úcty k starším.
p. Keruľ – príspevky je potrebné zaslať do 6.10. aby sa mohli urobiť korektúry a aby ich schválila 
redakčná rada.
p. Starosta – bola vypracovaná štúdia prestavby priestorov bývalej MŠ na nájomné byty a spracoval 
sa audit žiadateľov o byty na práve realizované. Predbežný počet žiadateľov je 40.
p.  Starosta –  boli  problémy vo  fungovaní  výboru  TJ  Lokomotíva  Margecany,  ktoré  čiastočne 
vyriešilo  kooptovanie  nových  členov  výboru.  Zo  strany  bývalého  vedenia  odznelo  niekoľko 
invektív  na  prístup  obce  k TJ.  Navrhujem,  aby  komisia  pre  šport  na  čele  s Mgr.  Dubeckým 
vykonala  kontrolu  realizácie  projektu  rekonštrukcie  priestorov  šatní  a sociálnych  zariadení  pod 
tribúnov.
Ing. Jakubišin – navrhujem, aby sa kontroly zúčastnili aj členovia stavebnej komisie.
Judr.  Šima –  prostriedky s fondu  SLSP boli  poskytnuté  TJ  Lokomotíva  a obec  môže  kontrolu 
vykonať iba z dôvodu, že sú investované do majetku obce.

Uznesenie  :  OZ  poveruje  predsedov  komisií  zvolaním  zasadnutia  komisií  vo  veci 
rekonštrukcie areálu TJ Lokomotíva Margecany

Hlasovanie 9-0
P. Starosta – navrhujem vykonanie kontroly rodiny Krupárovej, ako osobitného príjemcu dávok.
Uznesenie : OZ poveruje  predsedu komisie pre kultúru, šport,  školstvo, prácu s mládežou 
a sociálne otázky zrealizovaním návštevy v rodine Svetlany Krupárovej, Olše Margecany
Hlasovanie 9-0
p. Starosta – najbližšie zasadnutie OZ bude v mesiaci október aj z dôvodu pridelenia bytu, ktorý 
uvoľní p. Popadičová.
Ing. Keruľ – so starostom sme sa zúčastnili oficiálnej návštevy Ukrajiny pod gesciou KSK. V rámci 
stretnutia  vystúpil  aj  náš  p.starosta  a musím  povedať,  že  obec  veľmi  dobre  prezentoval 
pred predstaviteľmi miestnych samospráv. 

Zapísal: Bc. Kaľavský

Ing. Igor Petrik –starosta obce

Overovatelia: Miroslav Zvirinský        ................................

                       Juraj Mesároš                ................................


